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Referat 
 
- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 

 
Deltagere: Steen Købsted, Lene Knudsen, Marijanne Danielsen, Lilian 

Busk, Anette Bjeldbak og René Holst Sørensen 
 
Afbud:                      Tina Buus 
 
Gæst:  
 
Mødested:   Store Tingbakke 31 
 
Mødetid: 6. maj 2025 kl. 18.00 

 
Referent:                   René Holst Sørensen 
 
  

                          Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 Godkendt. 

 
 

2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde. 
 Intet at bemærke. 

 
 

3. Orientering af formand. 
 Lokalplanen som byggeriet er godkendt efter, da Store Tingbakke 

blev bygget, siger der skal være 1,5 parkeringsplads pr. bolig og vi 
har 310 parkeringspladser. 

 Der kommer et udspil fra Nortec på mandag vedr. at de overtager 
vores ladestandere. 

 Der er PT ingen problem med rotter. 
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 Vi har kun 1 bolig i tomgang. 
 Der afholdes ekstraordinært beboermøde den 22. maj 2025 kl. 

17.00. 
o Det eneste punkt er indstikket vedr. haverne. 

4. Loppemarked. 
 Lørdag den 31. maj 2025. 
 Der er delt sedler ud i afdeling 11 og 15, og der bliver delt sedler ud 

andre steder også.’ 
 René og Tina køber pølser og Steen hjælper ved grillen. Lene og 

Marianne sørger for kage. 
5. Aktiviteter frem til sommerferien. 

 1 fællesspisning den 15. maj. 
 Sankthans den 23. juni. 
 Førstehjælpskursus den? 
 Grisefest den 16. august. 

6. Emner til næste møde. 
 Intet at bemærke. 

7. Eventuelt. 
 Anette: Får vi egentlig en velkomstfolder, når vi flytter ind i 

afdelingen? Svar: Ja. 
 Anette: Er der mulighed for vi kan få nogle træer, til at skærme lidt, 

når cykelstien kommer? 
 Anette: Er det ejendomsfunktionærerne, der renser sokkelristene? 

Svar: Nej 
 Anette: Ejendomsfunktionærerne må gerne rense tagrenderne lidt 

oftere, da de stopper ud mod Tingvej. 
 Anette: Må vi sætte et tørrestativ op, som alle kan bruge? Svar: 

Steen undersøger. 
 Lillian: Man burde kunne se på nettet, om fælleshuset og 

gæsteboligerne er ledige, som man kan i alle andre afdelinger. 
 Næste møde: 17. juni 2025 kl. 18.00. 

   
 

8. Evaluering af beboermødet. 
 Det gik godt, og det vil være svært af afkorte selvom, der var nogle 

ønsker omkring det. 
 

9. Godkendelse af regnskab for aktivitets- og bankoudvalgt. 
 Godkendt. 

  
10. Emner til næste møde. 

 Intet at bemærke. 
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11. Eventuelt: 

 Næste møde: 06.05.2025 kl. 18.00 

 
                               
                                           

  


